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ZAPYTANIE 

Data wpływu: 06.11.2024 r. 

 

„Składam zapytanie do Marszałka Województwa Warmińsko- Mazurskiego 

następującej treści: 

zgłaszam na VII Sesję Sejmiku Warmińsko-Mazurskiego zapytanie w sprawie 

nieodpowiedniego, przynoszącego wielomilionowe straty zarządzania Portem Lotniczym 

Olsztyn-Mazury w Szymanach. 

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców województwa warmińsko- 

mazurskiego zaniepokojonych stanem finansów i sposobem wydatkowania środków przez 

zarząd województwa, proszę o udzielenie odpowiedzi, jak - na jakim poziomie - dokładnie 

kształtują się wynagrodzenia prezesa zarządu oraz członków zarządu Portu Lotniczego 

Olsztyn-Mazury w Szymanach, czy prezes oraz członkowie zarządu w okresie kiedy port 

przynosi straty otrzymywali dodatkowe nagrody, premie etc.? 

Szanowny Panie Marszałku, biorąc pod uwagę stan finansów województwa 

warmińsko-mazurskiego oraz podejrzenie niezgodnego z prawem wydatkowania środków 

publicznych proszę o udzielenie odpowiedzi. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 
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